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KP-ZM/20/2012/Z/1
Z Á P I S

ze 12. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice 
konaného v mimořádném termínu dne 25. 1. 2012 od 17:00 hodin  v zasedací místnosti 

zastupitelstva města ve 2. patře budovy magistrátu města, nám. Přemysla Otakara II. č. 1, 2

Přítomni: 
Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D., Mgr. Karel Bouda, JUDr. Ing. Tomáš Bouzek, Milan Brabec, 
Ing. Vladimír Brůha, Ing. Kamil Calta, Václav Fál, Mgr. Jiří Filip, Mgr. Ondřej Flaška, Bc. Michael 
Gyepes, Eva Hajerová, Jan Hrdý, Ing. Miroslav Joch, Lea Klokočková, Petr Kocar, Mgr. Barbora 
Lišková, Mgr. Bc. Ivan Mánek, Mgr. Jana Menzelová, Ing. Ivo Moravec, Mgr. Ivan Nadberežný, 
Jan Petr, Jan Pikous, Mgr. Petr Podhola, Ing. Ivana Popelová, Ing. Miloslav Procházka, CSc., 
JUDr. Josef Průcha, Ing. Josef Schoř, Bc. David Sláma, Jaroslava Sýkorová, Ing. Petra Šebestíková, 
Mgr. Jiří Šesták, Mgr. Jaroslava Šporclová, Ing. Ivan Tekel, Mgr. Juraj Thoma, 
prof. RNDr. František Vácha, Ph.D.

Omluveni: 
Bc. Slavoj Dolejš, František Jelen, Ing. Bc. Břetislav Kábele, Mgr. Stanislav Křída, MUDr. Martin 
Kuba, Ing. Jaroslav Mach, Mgr. Blanka Procházková, Ing. Stanislav Rataj, Ing. Jan Tůma, 
RNDr. Jan Zahradník

Nepřítomni: 

Schválený program:

0. Zahájení, složení slibu člena zastupitelstva, schválení programu, zvolení návrhové komise
Zasedání zahájil a řídil primátor Mgr. Juraj Thoma.
Mgr. Thoma sdělil zastupitelům, že důvodem pro svolání zasedání je schválení navýšení 
rozpočtu investičního odboru na pokrytí finančních nákladů na odstranění azbestové 
zátěže v ZŠ Máj I a ZŠ Máj II.
Před vlastním jednáním informoval členy zastupitelstva města o tom, že na mandát člena 
zastupitelstva města rezignoval ke dni 14. 12. 2011 pan Jan Petr a ke dni 6. 1. 2012 pan 
Mgr. Karel Bouda. Podle zák. č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 
některých zákonů ve znění pozdějších předpisů § 56 odst. 1 za ně nastupují náhradníci 
z kandidátní listiny téže volební strany, kterými jsou Ing. Ivan Rybníček za ODS 
a Ing. Veronika Přibylová za HOPB.
Výše jmenovaní složili slib zastupitele.
Byl schválen program 12. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice (34,0,0,0/34).
Byla zvolena návrhová komise ve složení: předseda Ing. Ivan Tekel, členové Milan 
Brabec, Ing. Vladimír Brůha, Mgr. Jiří Filip, Jaroslava Sýkorová (34,0,0,0/34). 
Byl ověřen zápis z 11. zasedání zastupitelstva města - nebyly proti němu vzneseny 
námitky.
Mgr. Jana Menzelová a Ing. Kamil Calta byli pověřeni podepsat zápis jako ověřovatelé.
Pořízením zápisu byla pověřena Ivana Jiráková, pracovnice odboru kancelář primátora.
Navrženo bylo ukončení zasedání zastupitelstva města v 18:00 hodin.

1. Rozpočtové opatření číslo 5 (KP-ZM/13/2012/M/1)
Přijato usnesení č. 1/2012 (30,0,4,0/34)
Materiál uvedl Ing. Joch s tím, že předkládá toto RO z důvodu situace, která se vyskytla 
na májských školách. Byl vybrán dodavatel prací na sanaci májských škol a byla 
vysoutěžena částka, která musí být firmě zaplacena. V tuto chvíli tuto částku nemáme 
alokovanou v rozpočtu. Proto předkládáme toto rozpočtové opatření. Jedná se celkem 
o částku 17.604.000 Kč, která by měla stačit na provedení sanace i kontrolu účinnosti 
sanace. 
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Diskuse:
Ing. Šebestíková: Sdělila, že z časových důvodů nebylo možno svolat jednání finančního 
výboru. Všechny členy však kontaktovala a neobdržela od nich žádné připomínky.
Ing. Brůha:  Uvedl, že si je vědom nutnosti provést sanaci škol, ale na druhé straně 
upozornil na nedostatek průběžných informací k této závažné situaci. K informacím se 
dostávali různými cestami. Sdělil, že není přesvědčen o účinnosti zvolené cesty, aby se 
nestalo, že budeme za tuto částku ve stejné situaci. Zdrží se hlasování.
Mgr. Menzelová: Připojila se k názoru Ing. Brůhy. O informace požádala již na minulém 
zasedání zastupitelstva města. Neumí si představit, zda je azbest pouze tam, kde se 
zateplovalo, jak to vypadá se vzduchotechnikou a se všemi izolacemi. Dnes máme pouze 
odhlasovat částku a o postupu a rizicích nejsme informováni. Jako opoziční zastupitelka 
jsem požádala o informace a žádné jsem neobdržela.
L. Klokočková: Navázala na své předřečníky. Sdělila, že jí chybí informace. Není jí jasná 
ta částka ke schválení.  V televizních pořadech i novinách jsou uváděny různé částky. 
Otázala se, jak se došlo k uváděné částce. Je tam např.  i platba za hromadnou městskou 
dopravu a jaké jsou předpokládané celkové náklady.
Ing. Calta: Výběrové řízení na sanaci vyhrála spol.  Sita CZ a.s. za cenu 12 690 000,- Kč 
bez DPH, cca 2 mil. jsou určeny pro Foster Bohemia s.r.o.  za inspekci účinnosti sanace – 
bude provedeno cca 300 měření. 
Mgr. Thoma: Náklady na MHD a náhradní vyučování nejsou v uvedené částce zahrnuty. 
Bude řešeno samostatně.
Mgr. Podhola: Sdělil, že se jedná o finanční prostředky určené pouze na samotnou sanaci 
a odborný dozor. Náhradní autobusy – odhad cca 200 tis. Kč, celková částka za tuto 
náhradu je do 1 mil. Kč. Na vícenákladech pro Základní školu waldorfskou se bude město 
finančně podílet - 120 tis. Kč. Podílet se bude rovněž na vícenákladech Druhé základní 
umělecké školy. Vícenáklady samotných příspěvkových organizací ZŠ Máj I a ZŠ Máj II 
dělají odhadem cca 400 tis. Kč. Z rezervy města byly zatím přesunuty finanční prostředky 
ve výši 100 tis. Kč na účet odboru školství  a tělovýchovy – vícenáklady budou hrazeny 
z tohoto zvláštního účtu. Jsme domluveni, že se příští týden písemně obrátíme na ministra 
školství, mládeže a tělovýchovy, který se mediálně vyjádřil, že městu České Budějovice 
pomůže s těmito vícenáklady.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (a,b,c,d/x), a = počet hlasujících pro, b = počet 
hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi hlasování, d = počet těch, kteří nehlasovali, x = 
počet přítomných členů.

12. zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v 17:35 hod.
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S o u b o r  u s n e s e n í
K bodu: Rozpočtové opatření číslo 5 (č.j. KP-ZM/13/2012/M/1)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 1/2012:
zastupitelstvo města

I. b e r e  n a  v ě d o m í
návrh rozpočtového opatření číslo 5,

II. s c h v a l u j e
rozpočtové opatření číslo 5 - navýšení rozpočtu běžných výdajů investičního odboru ve výši 
17.604.000 Kč na odstranění azbestové zátěže v ZŠ Máj I a ZŠ Máj II zapojením 
nespecifikované rezervy běžných výdajů finančního odboru ve výši 14.004.000 Kč 
a zapojením zůstatku na základním běžném účtu k 31.12.2011 ve výši 3.600.000 Kč,     

III. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora, do 31. 1. 2012
promítnout schválené rozpočtové opatření číslo 5 do rozpočtu roku 2012.

Č. Budějovice  31. 1. 2012
Zapsal(a): Ivana Jiráková

Ověřovatelé:

Ing. Kamil Calta

Mgr. Jana Menzelová

Mgr. Juraj Thoma
primátor


